
Вања Грбић: Србима и Русима је најлакше да се загрле и да попију пиће, њихова крв је иста
петак, 12 фебруар 2016 21:18

 Прослављени српски одбојкаш Владимир Вања Грбић на веома емотиван начин причао
је о руско-српском пријатељству.

  

"Лако је када дођете и причате са својима, који вас разумеју, који су ваши. Србима и
Русима је најлакше да се загрле и да попију пиће заједно, зато што се у потпуности
разумеју, њихова крв је иста", рекао је прослављени српски одбојкаш.

  

Грбић је потом рекао да му се не допада што као нација, како је рекао, бежимо од онога
што јесмо.
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"Некако нон-стоп одбацујемо оно што јесмо, или стидимо се онога што јесмо, да би се
некоме допали. Шта ме бре брига! Ја сам то што јесам. Или ћеш ме волети таквог какав
јесам, или молим... У чему је проблем? Нећу да се додворавам никоме", рекао је Грбић.

  

  

(Курир)
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